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            Protokół Nr 176/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 22 marca 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

4. Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

5. Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

6. Magdalena Zynda–Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum |Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 7 wniosku Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego o zmianę w wieloletniej prognozie finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

 Rozpatrzenie w pkt. 8  sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany  

w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz 
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zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

- Zapoznanie się z prognozą finansową Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. na 2021 rok.  

- Zapoznanie się z prognozą finansową Spółki Szpital im. Św. Matki Teresy z Kalkuty  

w Dębnie 

- Zapoznanie się z informacjami na temat stanu zatrudnienia z podziałem na oddziały  

i komórki organizacyjne Spółek Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty oraz 

Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

4. Zapoznanie się z opinią prawną dotyczącą pisma Firmy JWB Sp. z o.o. z Sopotu  

w sprawie pełnienia dyżurów apteki w Barlinku w związku z podjętą uchwałą Rady Powiatu 

w Myśliborzu Nr XXIX/222/2020 z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie określenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

5. Wyrażenie zgody na zlecenie demontażu pojazdu Volvo V40, BMW 320, BMW 520, 

który zgodnie z postanowieniem Sądu Rejonowego w Myśliborzu stały się własnością 

Powiatu Myśliborskiego.  

6. Wyrażenie zgody i zabezpieczenie środków finansowych w ramach budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na realizację zadania pn. „Zakup samochodu dostawczego na potrzeby grupy 

remontowej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego”, a także zgody na 

przygotowanie i przeprowadzenie postępowania wyłaniającego Wykonawcę.  

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

o zmianę w wieloletniej prognozie finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

- Zapoznanie się z prognozą finansową Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. na 2021 rok.  

- Zapoznanie się z prognozą finansową Spółki Szpital im. Św. Matki Teresy z Kalkuty  

w Dębnie 
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- Zapoznanie się z informacjami na temat stanu zatrudnienia z podziałem na oddziały  

i komórki organizacyjne Spółek Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty oraz 

Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

(Informacje stanowią załączniki Nr 2 , Nr 3, Nr 4 i Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie sytuacji Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił informację na temat zadań realizowanych w spółce dotyczących leczenia 

pacjentów na oddziale covidowym. Zwrócił uwagę na duże obłożenie na oddziale, jak i na 

oddziale czystym. Jeżeli chodzi o pozostałe oddziały to wykonały one w 50% swoje zadania. 

Podał informacje na temat realizowanych szczepień. 

Poruszył temat dotyczący wyniku finansowego za miesiąc luty, szpital zamknie się stratą 

pomiędzy 150 000,00 zł – 200 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wynik finansowy za miesiąc styczeń 2021 roku? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że strata za miesiąc styczeń wyniosła 312 000,00 zł. Podał informację na temat 

zobowiązań przeterminowanych, które pozostają na tym samym poziomie ok. 3 mln zł. 

Zobowiązania z tyt. dostaw towarów i usług to kwota 2 759 000,00 zł. 

Poinformował o podjętych działaniach logistycznych w związku z informacjami na temat 

zwiększenia ilości dostaw szczepionek. Przygotowywany jest kolejny zespół szczepienny. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie bieżącej sytuacji spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Przekazała, że szpital boryka się z niskim wykonaniem ryczałtu za miesiąc styczeń, luty  

i marzec. Wszystkie działania są skierowano na to, aby pozyskać jak największą liczbę 

pacjentów i przeprowadzić jak największą liczbę zabiegów. Poinformowała o prowadzonych 

z Urzędem Wojewódzkim w Szczecinie negocjacjach na temat zwiększenia liczby łóżek 

covidowych. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wykonanie planu w Szpitalu w Barlinku za 2020 rok? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że powyżej 80%.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wykonanie w Szpitalu w Dębnie? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że wyniosło 81,83%. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na przedstawione prognozy finansowe w Szpitalu w Dębnie i Szpitalu 

Barlinek na rok 2021.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła, aby dokumenty przygotowywane przez oba szpitale były spójne i zawierały te 

same elementy. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że Zarząd Powiatu zwrócił się z wnioskiem o zwołanie Nadzwyczajnego 

Zgromadzenia Wspólników Spółki, zapytał, czy podjęto decyzję w tej sprawie? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że ustalił z Burmistrzem Barlinka, iż zgodnie z propozycją Zgromadzenie 

Wspólników Spółki zostanie zwołane na dzień 12 kwietnia 2021 roku. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o planowaną liczę zwiększenia łóżek covidowych w Szpitalu w Dębnie? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że są dwa warianty działań. Pierwszy z niech to całkowite zamknięcie 

oddziału internistycznego co daje 23 łóżka, jednak chce uniknąć tego, gdyż od tygodnia 

zamknięty został oddział internistyczny w Kostrzynie nad Odrą. 

Drugi wariant to zwiększenie ilości łóżek covidowych o 10, jednak szpital nie posiada 

fizycznie łóżek. Mogą one zostać przewiezione z innego szpitala. 

Poinformowała, że decyzja w sprawie zwiększenia ilości łóżek zostanie podjęta w dniu 

jutrzejszym. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o ilość łóżek covidowych w Szpitalu w Barlinku? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że w szpitalu znajduje się 7 łóżek covidowych oraz 4 obserwacyjne. Przekazał, 

że z uwagi na brak kadry lekarskiej nie ma możliwości zwiększenia ilości łóżek w szpitalu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wspólne kontakty oby szpitali i działania z tym związane? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że materiały są szykowane i jak będzie gotowy do skontaktuje się z Prezes 

Szpitala w Dębnie w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że oczekuje wspólnych rozmów i działań Prezesów obu spółek. Poruszył sprawę 

wypowiedzi z odbytej konferencji, gdzie kładziono nacisk na wspólne rozmowy i działania 

placówek. Poruszył temat związany ze zmniejszeniem kosztów w placówkach. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o przebieg obrad Komisji Rady Miejskiej w Barlinku? 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że pytano o bieżące sprawy placówki. Przedstawił informacje o tej samej treści 

jakie zostały przedstawione dla Zarządu Powiatu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła, o przedstawienie informacji na temat szczegółów współpracy laboratorium  

w Dębnie i w Barlinku. Czy opracowano koncepcję w tej sprawie? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. 

Poinformowała, że zajmie się tym tematem i informacje zostaną przedstawione. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawionymi informacjami. 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się z opinią prawną dotyczącą pisma Firmy JWB Sp. z o.o. z Sopotu  

w sprawie pełnienia dyżurów apteki w Barlinku w związku z podjętą uchwałą Rady 

Powiatu w Myśliborzu Nr XXIX/222/2020 z dnia 21 grudnia 2020 roku w sprawie 

określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Opinia prawna stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową opinię. Poinformował, że po zapoznaniu się z treścią pisma 

nasuwają się wątpliwości czy przedstawione ogólnie informacje mogą stanowić uzasadnioną 

podstawę do zmiany uchwały Rady Powiatu. Radca Prawny sugeruje, aby w pierwszej 

kolejności zwrócić się do wnioskodawcy o wskazanie:  

- w jakim okresie dyżury apteki mają zostać zawieszone;  

- ile osób jest zatrudnionych i na jakich stanowiskach w aptece w Barlinku;  

- czy w ostatnich trzech miesiącach zmienił się stan zatrudnienia w w/w aptece (ilu 

pracowników rozwiązało umowy o pracę, a ilu zostało zatrudnionych);  

- czy i do kiedy pracownicy apteki przebywają na kwarantannie albo izolacji;  

- czy zostały podjęte kroki celem zatrudnienia pracowników na zastępstwo nieobecnych  

pracowników albo nowych pracowników.  

Jeżeli rzeczywiście występują braki kadrowe i zostanie to potwierdzone w wiarygodny sposób 

to Rada Powiatu mogłaby na okres trwania przeszkody, zmienić uchwałę i ustalić zastępstwo 

dla wnioskującej apteki (po zasięgnięciu opinii Wójtów, Burmistrzów gmin z terenu Powiatu 

Myśliborskiego oraz Zachodniopomorskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej Rady Powiatu  

w Myśliborzu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z przedmiotową opinią prawną podjął decyzję  

o wystąpieniu do wnioskodawcy o wskazanie informacji w niej przedstawionych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 5 

Wyrażenie zgody na zlecenie demontażu pojazdu Volvo V40, BMW 320, BMW 520, 

który zgodnie z postanowieniem Sądu Rejonowego w Myśliborzu stały się własnością 

Powiatu Myśliborskiego.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zlecenie demontażu przedmiotowego pojazdu.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody i zabezpieczenie środków finansowych w ramach budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na realizację zadania pn. „Zakup samochodu dostawczego na potrzeby 

grupy remontowej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego”, a także zgody 

na przygotowanie i przeprowadzenie postępowania wyłaniającego Wykonawcę.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na propozycje przedstawione przez jednostkę: 

1. Zakup używanego samochodu dostawczego z zabudową typu wywrotka z liczbą 

miejsc - 7, ładownością - 950 kg, rocznik od 2015r. Z rozeznania rynku przeprowadzonego 

przez pracowników CUW koszt używanego samochodu o wskazanych powyżej parametrach 

stanowi kwotę około 80.000,00 zł brutto. 

2. Zakup fabrycznie nowego samochodu dostawczego o identycznych parametrach jak 

wyżej wymienione, z możliwością wzięcia pojazdu w leasing na 59 rat, oraz gwarancją wraz  

z serwisem na 24 miesiące. Okres oczekiwania na samochód do 5 miesięcy. Wartość 

ofertowa to około 137.760,00 dodając do tego przykładowy koszt leasingu od kwoty netto to: 

opłata początkowa stanowi 15.000,00 zł, rata miesięczna około 3.724,70 zł, wartość wykupu 

pojazdu 2.755,20 zł. Całkowity koszt fabrycznie nowego pojazdu stanowi kwotę ok 

150,000.00 zł brutto, 

3. Zakup fabrycznie nowego samochodu dostawczego z zabudową otwartą (skrzynia 

otwarta), dodatkowo plandeka do zabezpieczenia przewożonego materiału. Pozostałe 

parametry pozostają bez zmian tj. takie jak dla samochodu dostawczego typu wywrotka. Cena 

zakupu takiego samochodu stanowi wartość  ok. 126.567,00 zł brutto. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że najkorzystniejszym wariantem będzie zakup używanego samochodu. 

 

Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Kuziel 

Zapytał Skarbnika Powiatu o możliwości finansowe w zakresie zaproponowanych 

wariantów? 



7 
 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do kwestii środków finansowych zapisanych w budżecie jednostki dotyczących 

realizowanych projektów. Zwróciła uwagę, na propozycje leasingu, gdzie jest to umowa 

kredytowa. Powiat Myśliborski z uwagi na zagrożenie nie spełnienia wskaźników nie ma 

możliwości zaciągnięcia tego typu zobowiązań. Zwróciła uwagę na wzrost wydatków 

bieżących i zagrożenie związane z brakiem wypracowania dochodów przez jednostki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że biorąc powyższe pod uwagę propozycja leasingu nie może być zrealizowana. 

Zapytała czy zakup samochodu używane spełni oczekiwania jednostki? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii związanej z zakupem samochodu używanego, zwrócił uwagę, że ich 

zakup nie zawsze wiąże się ze złą jakością.  

 

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła informacje na temat analizy ofert zakupu samochodu używanego. Zwróciła 

uwagę, że ma nadzieję, iż znajdzie ofertę odpowiadającą przedstawionej wysokości środków 

finansowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie środków finansowych w ramach budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na realizację zadania pn. „Zakup samochodu dostawczego na 

potrzeby grupy remontowej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego”, 

Jednocześnie wyraził zgodę na przygotowanie i przeprowadzenie postępowania w zakresie 

zakupu używanego samochodu dostawczego na potrzeby grupy remontowej Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

o zmianę w wieloletniej prognozie finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-

2033. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotowy wniosek, który dotyczy realizacji przedsięwzięcia pn: 

"Przygotowanie posiłków dla wychowanków Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Smolnicy w przedziale wiekowym 11-18 lat" poprzez zwiększenie limitu zobowiązań  

w latach 2021-2023 o kwotę 10 920,00 zł, tj. do kwoty 1 706 400,00 zł na okres 3 lat. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033 w zakresie realizacji przedsięwzięcia pn: 

"Przygotowanie posiłków dla wychowanków Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  
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w Smolnicy w przedziale wiekowym 11-18 lat" poprzez zwiększenie limitu zobowiązań  

w latach 2021-2023 o kwotę 10 920,00 zł. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia projektów uchwał 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Zmiana dotyczy uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu Nr 175/572/2021 z dnia 18 marca 

2021 roku w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu w zakresie 

załącznika stanowiącego projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniający uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021 – 2033 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 176/575/2021 z dnia 22 marca 2021 roku zmieniająca 

uchwałę w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym 

zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 176/576/2021 z dnia 22 marca 2021 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Sprawy różne: 

1. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił pismo Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

19.03.2021r. znak D.0705.4.2021.MZL w sprawie uzupełnienia informacji na temat 

działalności Regionalnego Centrum Kryzysowego w Myśliborzu oraz informacji na temat 

zadań z zakresu rehabilitacji społecznej i form wsparcia w ramach Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

(Informacja  stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Magdalena Zynda–Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum |Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Omówiła przedstawione informacje. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przedstawienie danych dotyczących udzielanego dofinansowania w ramach zadań 

PFRON w zakresie dofinansowania sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób 

niepełnosprawnych w roku 2019. 

 

2. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawozdanie z dnia 19.03.2021r. znak MOW.0911.7.2021  Dyrektora 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach o etapie realizacji decyzji 

Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty w Szczecinie za okres od 17-19.03.2021r. 

(Sprawozdanie  stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że w odpowiedzi na przekazane wezwanie dyrektor jednostki stawił się do pracy.  

Zwróciła uwagę, że przedstawione sprawozdanie zostało przygotowane w związku z pismem 

skierowanym przez Zarząd Powiatu o przedstawianiu cotygodniowych raportów z realizacji 

decyzji Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty w Szczecinie. Złożyła wyjaśnienia 

dotyczące treści sprawozdania.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o uzupełnienie przedmiotowego sprawozdania o konkretne działania i uzgodnienia 

jakich dokonano. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również poprosił o uzupełnienie przedmiotowego sprawozdania. Zwrócił uwagę, że powinno 

ona zawierać informacje na temat poczynionych ustaleń podczas odbytych rozmów 

telefonicznych.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na treść anonimu jaki został skierowany dotyczącego sytuacji w placówce. 

Poruszyła kwestię działań jakie należy podjąć w tej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała o działaniach kontrolnych prowadzonych w placówce w tej sprawie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy wydana decyzja rzutuje na ilość skierowań dzieci do ośrodka? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że ORE wstrzymało skierowania nowych wychowanków do placówki do 

czasu wykonania zaleceń pokontrolnych. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że pierwszy raz spotyka się z sytuacją, gdzie dyrektor jednostki nie wykonał 

zaleceń nadzoru pedagogicznego.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii działań dyrektora jednostki. Zwróciła uwagę, że protokoły z kontroli 

nie były przekazane do organu prowadzącego.  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii sytuacji w placówce i działań jakie są prowadzone. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

Jednocześnie wskazano, aby kolejne sprawozdania zostały uszczegółowione o tematykę 

rozmów i działań jakie prowadzono w zakresie realizacji decyzji. 

3. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił o rozpoczęcie procedury wystąpienia z wnioskiem o nadanie imienia "Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy" rondu znajdującego się na ul. Celnej w Myśliborzu. 

Odniósł się do kwestii przygotowania wniosku. 

  

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedstawionej propozycji nadania imienia „ Rondo Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy”. Poprosiła o nawiązaniu kontaktu z fundacją w tej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o rozpoczęciu procedury i wystąpieniu z wnioskiem  

o nadanie imienia "Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy" rondu znajdującego się na ul. 

Celnej w Myśliborzu.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:45 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


